
• A DAP program keretén belüli curling kő vásárlás kérelme le lett adva.   

• Felügyelő Bizottság tavalyi jegyzőkönyvét megkaptam, felkerült a honlapra. 

• A 2020. évi elnökségi ülésterv és a 2019. évi határozatok jegyzéke javítva és kiegészítve lett, 

feltettem a honlapra. 

• A 2020. évi beszámoló közgyűlés meg lett hirdetve.  

• Ezen kívül az összes aktuális EMMI szerződéshez szükséges anyag rendben le lett adva, 

várunk az értesítésre. Az olimpiai szerződés alá van írva, az utalást várjuk. Az UEP-nél és a 

kerekesszékesnél arra várunk, hogy szóljanak, hogy aláírhatjuk.  

• A beadott Hunguest-MOB pályázat elfogadásra került, így szeptemberben meg tudjuk 

szervezni a képzéseket. 

• Az összes elmaradásban lévő cég kifizette a számláit, nincsen tartozás.  

• A banknál Fóti Balázst hozzárendeltük, így már ő van bejegyezve Bukta Zsuzsanna helyett. 

• Megérkeztek a seprűfejek, intéztem a vámkezelést. Ezek most jelenleg nálam vannak. 


